
  

Skolebestyrelsen på Espergærde Skole 
Skolebestyrelsesmøde d.29.4.24 kl. 18.30 – 21.00 – Blad nr. 07 

Mødet afholdes på Personalerummet på Grydemoseskolen 
 

Skoleåret 2023 - 2024 

 

Deltagere: Henriette Csáder Andreasen, Emil Risbjerg Nielsen, Sisse Gry Olsen, Gry Vesterager Chri-

stensen, Jacob Arent, Michael Brun, Erik Sejsbo, Pernille Robertson, Team V vakant, vakant (byrådsre-

præsentant), Silas Hyldtoft (7B) (Elever), Sanne H. Skovsgaard og Elisabeth Hayes (medarbejderre-

præsentanter). 

 

Deltagere derudover: Skoleleder Andreas Elkjær og souschef Jan Mardahl / souschef Morten Sylvest 

 

Mødeleder: Jacob Arent 

 

Afbud/fraværende: Harun, Emil Risbjerg Nielsen, Michael Brun, Morten Sylvest 

 

Suppleanter: Rasmus (espergærdeskolen) 

 

Bemærkning: Husk at melde afbud til Connie Klintenberg ( ckl37@helsingor.dk ) , og indkaldelse af 

suppleant. 

 

Der vil være smørrebrød fra kl. 18.00, mødestart kl. 18.30 

 

Dagsorden   

 

Referat 

00.Elevrådet 

15 min. 

 

Elevrådet har talt om mental 

sundhed med Head Space.  

Elevrådet anbefaler: Ingen op-

læg, mere interaktiv deltagelse. 

Vil lave et event team korps der 

arrangerer temauger på tværs af 

årgange. 

 ”Ingen mobiler” fungerer f int for 

nogen, andre har det svært med 

tiltaget. Det går ok. Kantinen 

modtager nu f lat-pay.  

Der er kommet en spil kasser, 

strikke hjørne med mere.  

Der bliver fokuseret på fælles-

skaber.  

9.kl sidste skoledag blev plan-

lagt. Ligger d.17.maj. 

01.a SOVS – høringsproces 

60 min 

Skoleledelse orienterer om status for de to spor: 

- Det oprindelige skolestruktur / SOVS 

- Specialområdet og kobling til Almenskolerne 

 

Der er udsendt masterplan m.m. til høring. Der er lavet et 

foreløbigt udkast til høringssvar, som bestyrelsen drøfter 

og kvalif icerer. 

Bilag vedlagt. 

 

1.b kommende skoleårs planlægning  

10 min 

Kort orientering om status for skoleårets planlægning m.m. 

 

01.a Udkastet til høringssvar blev 

gennemgået og tilpasset.  

 

Skoleleder skriver færdigt og 

sender efterfølgende til bestyrel-

sen. 

 

 

 

1.b De ledige stillinger er snart 

besatte. Indretning af de kom-

mende børnehaveklasser med fo-

kus på zoner. 

mailto:ckl37@helsingor.dk


 

 

 

1.c Skolebestyrelsens årsberetning 

5 min 

Der er udsendt invitation til møde d.16.maj kl.- 19. på Tib-

berupskolen. 

Kort mundtlig opfølgning. 

 

 

1.d Høring specialområdet 

10 min 

Børne og Uddannelsesudvalget har på deres møde i sidste 

uge besluttet at sende bebudede besparelser tilbage til ad-

ministrationen. Det betyder at besparelsen på Team V er 

lagt ned. 

Opgaven er dog fortsat at der skal skabes balance i forven-

tet regnskab for 2024 og efterfølgende. Derfor er opgaven 

fortsat at f inde penge på udvalgets område. 

Kort orientering fra skoleleder omkring eventuelle områder 

man kan pege på. 

 

 

 

 

1.c Der er lavet et udkast til sko-

lebestyrelsens årsberetning. For-

manden har lavet stikord og ef-

terspørger input. Der opfordres 

til at deltage. Invitationer til for-

ældre er sendt ud og følges på 

med påmindelser op til mødet. 

 

1.d Der har ikke været politisk 

interesse i at gennemføre de 

varslede besparelser på special-

området. De er sendt tilbage til 

administrationen, som har opga-

ven at f inde besparelser på andre 

måder. 

02. Punkter til beslutning 

 

02.a Eventuelt høring vedr. ferieplan 

10 min 

Det forventes at ferieplan udsendes. 

 

 

02.b Kontaktperson til Espergærde Byforening 

10 min 

Espergærde byforening har fået ny bestyrelse og formand som 
har bedt om et møde med mig, De er meget optaget af trafik-

sikkerhed for skolebørnene. De vil henvende sig til kommu-
nen for at få bremset mulighed for at parkere om morgenen 
ved Mørdrupskolen på Rugmarken tæt på krydset. Derudover 

vil de gerne have Nørremarken ensrettet mod centeret i mor-
gentimerne.  

Jeg ved vi har haft en henvendelse oppe før men lovede at 
vende det med jer. De vil gerne bakke op om. hvis vi synes 
der er andre problemer relateret til skole-trafik-sikkerhed 
 

Bestyrelsen vælger en kontaktperson. 

 

 

Punkt 02.a falder ud da feriepla-

nen ikke er sendt ud. 

 

 

 

02.b bestyrelsen vil gerne høre 

noget mere konkret og invitere til 

deltagelse af på et senere besty-

relsesmøde. måske 

03. Punkter til drøftelse / opfølgning 

 

03.a. Budgetopfølgning  

10 min 

Skoleleder orienterer kort om status for budget  

 

03b proces for valg af bestyrelsesmedlem 

5 min 

 

Skoleleder orienterer om kommende proces for valg af be-

styrelsesmedlem til Tib for de kommende 2 år. 

 

 

03.a Vi er på forventet niveau. Vi 

forventer at slutte budgetåret i 

balance.  

 

03.b De skal vælges et bestyrel-

sesmedlem fra Tibberupskolen 

når formanden stopper efter 

dette skoleår. 

 

 

 

04. Orientering / Evt 

5 min 

- Unge forskere  

- Det drejer sig om en henvendelse om mulighed for ny sko-
lefotograf: https://kontrafej.dk/skolebestyrelse 

04  

Der er skrevet om traf iktest – 

opfordring til at bestyrelsen ar-

bejder med traf iksikkerhed fra 

Sikker Traf ik 

https://email.centerasecurity.com/url?l=5cd012e0057911efa017005056a85f91mx14.c&k=21&h=c9819ffda08417ed781012162fae9003&url=https%3A%2F%2Fkontrafej.dk%2Fskolebestyrelse


-   Vi er tæt på at ansætte en DPL 

på Grydemoseskolen. 

 

Der har været en kvalitetssam-

tale for Espergærde skole. Der 

blev gennemgået læse resultater  

 

10 hold fra Tibberup deltog i se-

mif inalerne. 9 hold gik videre til 

f inalen. Flere 4 pladser og en 

boblerpris m.m. blev modtaget 

05. Punkter til kommende møder 

• Sammen om vores skole  

 

 

Der laves et overblik over igang-

sat arbejde, et principoverblik 

som drøftes på skoleårets sidste 

møde ultimo maj. 

  

05. Mødeplan for skoleåret  

 

2023/24 

Datoer for skolebestyrelsen: OBS – da vi har rykket janu-

armødet, og der er opdateret tidsplan for høring omkring 

specialområdet og SOVS forslås nedenstående nye datoer 

for skolebestyrelsens møder i første halvdel af 2024: 
 

13.3.2024 

29.4.2024 

30.5.2024 

 

 

 

Referent: /  

 
 
 


